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NIEUWSBRIEF VBEV de LEISTERT      FEBRUARI 2020 
  
Beste Leden, 
 

Recent heeft het bestuur van de VBEV een meeting gehad met de vertegenwoordiging van de 
camping. In deze vergadering is het streven uitgesproken dat beide partijen zich inzetten de 
wederzijdse communicatie te verbeteren. We liggen daarin gelukkig op een lijn. 

De ontwikkelingen. 

Wij zijn helaas niet eerder dan “anderen” op de hoogte gesteld. De reden daarvan is dat de Leistert 
alles zo snel mogelijk met iedereen wil delen. Social media is razendsnel. Dit is uit commercieel 
oogpunt te begrijpen. 

De plaza wordt in zijn geheel herzien. Naast restaurant grilloo ( grill past bij het concept en grilloo is 
een druivenras uit Italië) komt er een restaurant gedeelte in de plaza “Via Verde”. Qua naamstelling 
past dit prima bij La Selva. Wij zijn erg blij met deze prachtige ontwikkelingen. 

Akoestische maatregelen worden genomen om te zorgen voor minder echo in de plaza. Er worden 
bovendien maatregelen genomen om het minder warm te laten worden in de plaza. 

Het bestaande speelgedeelte verdwijnt. Er komt een nieuw houten speelgedeelte in de stijl van alle 
andere speelgedeeltes op de Leistert op de plaats van het podium. Een enorme ruimte, blijkt nadat 
we dit hebben bekeken met elkaar.  

Via Verde komt op de plaats van het huidige speeltoestel. Dat is een pizza en pasta restaurant. Ons is 
beloofd dat hier wel goede pizza’s worden bereid. 

Het sportcafé wordt een ruimte voor het recreatieteam, waar onder andere de voorleesverhalen, 
mini-disco en Pluk en Pien shows worden gehouden. 

Het wifi en telefoon netwerk is ook uitgebreid besproken. De telefoonmast is inmiddels geplaatst. De 
hoop is dat dit het wifi netwerk gaat ontlasten 

De Leistertweg is niet gekocht door de camping en blijft een doorgaande (fiets) route. 

De grote visvijver, hoort die wel of niet bij de camping. Wel op de kaart, geen doorgang. Vooralsnog 
is deze niet toegankelijk vanuit de camping. De plannen voor de toekomst om dit bij de camping te 
trekken zijn op dit moment nog niet concreet genoeg om daarover iets te zeggen. 

Betreffende de wel toegankelijke visvijver, de bewegwijzering wordt aangepast. Op de schans is het 
nu niet aangegeven.  

Er wordt op dit moment hard gewerkt aan de wegen. Een groot deel wordt opnieuw geasfalteerd en 
tevens voorzien van drempels. De “hoofdweg” van de entree naar de Elsenhof wordt verbreed. 
Daarvoor zijn dan ook diverse caravans weg en zijn de 2 simpelcamps verwijderd. De planning is dat 
de werkzaamheden eind maart klaar zijn. Mogelijk is er overlast in de vorm van afgesloten wegen net 
voor of tijdens de opening van het nieuwe campingseizoen. De Leistert poogt vooraf duidelijk te 
communiceren wie er wanneer hinder kan ondervinden. 
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De meerjarenplanning  

Dit is een planning. Dus geen toezegging. We kijken vooruit naar wat de plannen zijn de komende 
jaren. Dat kan uiteraard nog veranderen. 

Het overdekken van het buitenzwembad, zodat dit een gedeelte wordt samen met het binnen 
zwembad. Mogelijk komt er een doorgang van het zwembad naar de plaza. 

Mico is verkocht aan de camping. De kantoren worden momenteel al gebruikt door de Leistert, voor 
de rest worden er nu plannen gemaakt. Te denken valt aan een familie entertainment centrum, voor 
onder andere de oudere jeugd. Ook voor senioren kan dit mogelijkheden bieden. De sportfaciliteiten 
zoals ze nu zijn gaan in ieder geval verdwijnen. 

De grote visvijver wordt bij de camping getrokken en vanuit de camping toegankelijk. De 
mogelijkheden voor bijzondere overnachtingen worden onderzocht, zoals chalets aan het water. Ook 
kan er een “riviertje” worden gemaakt tussen de visvijvers, wat mogelijkheden biedt voor varen, 
waterfietsen, huisjes met aanlegsteigers, etcetera. 

De tourniquets 

Het heeft de nodige spanningen opgeleverd, wat uiteraard ook vanuit de Leistert als onwenselijk 
wordt gezien. Er wordt wel opgemerkt dat iedere wijziging altijd een gewenning vraagt. 

De hekken worden als onhandig ervaren. Lange wachtrijen bij de tourniquets wat soms escaleert in 
ruzie. De camping onderkent dit en laat dit aanpassen. Er komt daarom naast iedere toegang ook een 
uitgang. De situatie omtrent het meenemen van spullen is erg onderschat geeft de camping toe. Er 
komt echter geen andere ingang voor, dat is praktisch niet haalbaar. 

De waterspeelplaats 

De kwaliteit van het water vinden wij niet goed. Dit is wel wat verbeterd. Het nodigt met de 
algengroei niet uit om in te spelen. Het heeft de volle aandacht. Er is in ieder geval geen blauwalg 
geconstateerd, daarop is meerdere keren getest. 

Het activiteiten programma 

Wij als VBEV zijn van mening dat de activiteiten gericht zijn op tijdelijke gasten, maar dat er 
onvoldoende aansluiting is bij de vaste gasten.  Over het niveau en aanbod zijn wij daarom niet 
tevreden. Daarnaast wordt voor de wat oudere jeugd te weinig georganiseerd. 

In de toekomst zal het familie entertainmentcenter wellicht een rol kunnen invullen, dit is echter nu 
nog niet concreet genoeg daarover iets te kunnen melden. De vaste gasten worden zeker niet 
vergeten. Feedback en ideeën zijn welkom. Oudere jeugd is erg lastig, die willen eigenlijk niks, 
behalve hangen en chillen. Uitdaging! 
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De handhaving 

Wij hebben gevraagd of het mogelijk is om het toezicht en daarmee de handhaving zichtbaar te 
verbeteren. Consequent zijn is erg lastig en daarvoor is alle begrip als dat niet altijd goed gaat. 
Daarbij willen wij aantekenen dat als er regels zijn, deze dan ook voor iedereen gelden. Probleem 
wordt onderkend. Er fietsen meerdere mensen regelmatig rond. Probleem is dat men vaak niet goed 
genoeg van elkaar weet wat de aandachtspunten zijn. Men streeft naar een oplossing om dit 
gezamenlijk beter te doen door dit beter inzichtelijk te krijgen. 

Enkele zaken die door onze leden zijn gemeld, met de terugkoppeling: 

 Gasten die in de late avond nog bezoek naar voren brengen in de auto en/of nog laat op de 
avond de auto gaan verplaatsten  Betreffende mensen zijn gewaarschuwd, kentekens zijn 
bekend. 

 honden die door vaste leden worden meegenomen terwijl dit tegen de afgesproken regels is 
 er is een uitzetting geweest hieromtrent. Het wordt gehandhaafd. Geef het door als je dit 
constateert. Niet altijd en overal kan toezicht plaatsvinden. 

 ondanks dat men maar met 1 auto per caravan op de camping mag zijn er vaak toch 
meerdere auto’s per caravan gesignaleerd.  Dit blijkt inderdaad het geval door een 
systeemfout. Per 1-1-2020 is dit niet meer mogelijk door invoering van nieuwe 
duplicaatpassen. 

 honden die met hun baasje op plaatsen lopen die niet bestemd zijn voor honden  de 
bewegwijzering is nog steeds niet duidelijk genoeg en heeft zeker nog de aandacht. 

Het noodnummer leidde 24/7 naar Ben, maar wordt nu beheerd door het beveiligingsbedrijf. Zij 
kunnen dan indien nodig actie ondernemen of de juiste mensen en/of afdeling waarschuwen. 

 

Ledenlijst – mailadressen. 

We hebben de vele losse lijsten van voorgaande besturen samengevat om een zo compleet 
mogelijke “database” te hebben. Naar aanleiding van het bericht omtrent de contributie hebben we 
reacties gehad waarmee we de lijst verder hebben verbeterd.  

 

Jaarvergadering 

De jaarvergadering willen we in april laten plaatsvinden. Uiteraard ontvangt u als lid van de VBEV  
daarvoor tijdig een uitnodiging per E-mail. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Marco de Waal, voorzitter VBEV. 


